



Welcome to Old Orchard Beach



Rich in history and rooted in tradition, Old Orchard Beach has been a favorite travel destination for more than two centuries. If you are a visitor who has made an Old Orchard Beach vacation part of your family tradition, we are pleased to welcome you back and hope that you enjoy your stay! If you are considering exploring our area for the first time, you will soon find out why we are known as "Maine's Premier Beach Resort."

Bienvenue à Old Orchard Beach! Riche en histoire et enracinée dans la tradition, Old Orchard Beach est une destination préférée depuis plus de deux siècles. Si vous êtes un visiteur qui a fait des vacances à la plage Old Orchard une partie de votre tradition familiale, nous sommes heureux de vous accueillir et espérons que profitez de votre séjour. Si vous envisagez de visiter notre région pour la première fois, vous découvrirez bientôt pourquoi nous sommes connus comme "la plage préférée dans l'État du Maine".